
REJSEBRANCHENS                                                                                                                     

SENIORKLUB © 

København    

Stiftet 10. november 1977   

www.rb-seniorklub.dk        

 

17. februar 2017 
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Klubbens formand, Peter Bjarnholt, bød velkommen til klubbens generalforsamling 

2017, da vi var nået til kaffen, hvorefter vi gik over til første punkt på dagsordenen: 
 

1. Valg af dirigent. 
Bestyrelsen foreslog Ole Barfod som dirigent og Ole blev enstemmigt valgt. Han 
takkede for valget og erklærede generalforsamlingen lovlig indkaldt og at dagens 

agenda var iflg. foreningens love. Ole gav derefter ordet til formanden.  
 

2. Formandens beretning 
Peter afgav sin beretning for klubbens gøren og laden i 2016. Under beretningen var 
der diskussion om, hvordan vi får tiltrukket nye medlemmer? Der kom ingen 

umiddelbar løsning på dette spørgsmål. Derefter blev formandens beretning godkendt. 
Kopi af beretningen er vedlagt.  

 
 

3. Regnskabet. Kassereren fremlagde det reviderede regnskab 

Kassereren Lis Nielsen fremlagde regnskabet, der tidligere var blevet sendt ud til 

medlemmerne. Klubben har i år modtaget kr. 70,000,- fra Danmarks Rbu. Fond 

hvoraf 25.000 er afsat til klubbens 40 års fødselsdagsfest. Resten skal bl.a. dække 

underskuddet ved møderne. Ove spurgte hvem der reviderede klubbens hjemmeside 

og Lis redegjorde for klubbens brug af Frederik Laursen, som vores web master. Han 

koster klubben kr. 200,- pr. måned, hvilke bestyrelsen finder billigt.    

Efter denne livlige debat, blev regnskabet godkendt!    

Lis bad så mindeligt om, at vi næste år, ville vente med at betale kontingent 

til vi er inde i det nye år 2018, sådan at indbetalingen kommer på det rigtige 

regnskab!  

 

4. Fastsættelse af kontingent for 2017. 

Kontingentet forbliver det samme som tidligere, nemlig kr. 250,- for 

pensionister og kr. 375 for erhvervsaktive 

 

5. Behandling af indkommende forslag 

Der var ikke indkommet nogen forslag til bestyrelsen. 
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6. Valg til bestyrelse og bestyrelsessuppleanter.                                                       

På valg: Formand Peter Bjarnholt og bestyrelsesmedlem Henrik Hvass. Begge modtog 

genvalg og begge blev valgt med akklamation. 

2. Bestyrelses suppleant Kjeld Høsterkjøb var på valg. Kjeld modtog genvalg og blev 

valgt med akklamation.  

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Revisor Lilje Lahrmann modtog ikke genvalg og bestyrelsen foreslog Inge 

Weingarte, der blev valgt med akklamation. Revisorsuppleant Alice Ehrhorn 

modtog ikke genvalg og bestyrelsen foreslog Britt Rasmussen, der blev valgt 

med akklamation. 

 

8. Eventuelt 

Da der kun var mødt 28 medlemmer op til generalforsamlingen, og det kan 

skyldes skolernes vinterferie, blev der fremsat forslag om, at ændre § 6 i 

klubbens vedtægter fra at hedde ” Ordinær generalforsamling (GF) afholdes 

hvert år inden udgangen af februar” til at hedde ”Ordinær generalforsamling 

(GF) afholdes hvert år inden udgangen af marts”. Derfor vil bestyrelsen snarest 

indkalde til en ekstra ordinær generalforsamling, hvor vi skal stemme om dette 

forslag. Det betyder, at bestyrelsen har mulighed for, at indkalde til 

generalforsamling ved marts mødet i stedet for ved februar mødet. 

 

Ingrid Emonds tilbød at arrangere en rejse til Polen for klubbens medlemmer til 

efteråret og det blev modtaget med begejstring. Nogle medlemmer savnede det 

sammenhold der opstod ved disse klub rejser og bestyrelsen bakker gerne 

dette initiativ op. Herom nærmere senere. 

 

Ove efterlyste mere aktivitet på klubbens hjemmeside i stil med Face Book. Der 

blev fremsat forslag om, at medlemmerne fik en spec. adgangskode til 

hjemmesiden, så KUN medlemmerne kan læse evt. spec. 

meddelelser/information. Bestyrelsen tager dette med til næste 

bestyrelsesmøde i marts.      

Der blev også fremsat forslag om, at starte møderne ½ time tidligere, altså kl. 

17.30 i stedet for kl. 18.00. Der kan ved visse møder, f.eks. ved januar mødet 

og vores banko spil blive for kort tid, da vi skal være ude af lokalet senest kl. 

21.00 pga. rengøringen. Dette tages også op på næste bestyrelsesmøde.  

    

Ole erklærede herefter generalforsamlingen for afsluttet og formanden takkede 

medlemmerne for deres entusiastiske deltagelse. 


